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Anketa se starosty

MF Dnes uveřejnila začátkem ledna zajímavou anketu se starosty Prahy 1 až 15, která se týkala jejich hodnocení uplynulého roku a
představ o tom, jak by se měly jednotlivé části Prahy vyvíjet letos. Odpovědi Miroslava Froňka, starosty Prahy 14, přetiskujeme:

1. Co považujete za nejdůležitější věci, které se podařilo ve vaší městské části v minulém roce uskutečnit?

Větší otevřenost úřadu vůči občanům, posílení částky na granty poskytované subjektům se sídlem a činností v naší městské části na 1
mil. Kč, zvolení důslednějšího postupu vůči neplatičům - dlužníkům, díky získání mimorozpočtových zdrojů dokončení kanalizace v
Kyjích v Rajské zahradě. Ve spolupráci se spol. Coca-Cola a Centrem Černý Most a některými dalšími subjekty rozšíření kulturních a
sportovních akcí nejen pro děti. Také kladně hodnotím kampaň proti znečišťování veřejných ploch psími exkrementy.
2. Co jste měli v plánu a nepovedlo se?

Získání více finančních prostředků či jiné zabezpečení některých investičních akcí, jako nové povrchy komunikací v Kyjích a na
Jahodnici nebo některé opravy ve školách.

3. Co hlavního čeká vaši městskou část v roce 2002?

Vzhledem k možnostem našeho rozpočtu (schodkový) bude nutné hospodařit velmi odpovědně a pokoušet se zajistit navyšování
našeho rozpočtu získáváním účelových dotací, ještě větší přísností na dlužníky - neplatiče, pokusit se zajistit některé i investiční akce z
jiných zdrojů (převést investorskou činnost na jiný subjekt - např. hl. m. Prahu). V neinvestiční části bych si přál, aby se nám dařilo
pokračovat v zahájených činnostech (psí exkrementy, větší otevřenost úřadu, více kulturních a sportovních akcí nejen pro mládež).
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